

PLAINTIFF / المدعي

ضد / V.

DEFENDANT / المدعى عليه

FAMILY COURT DIVISION

قسم محكمة الأسرة

No. / رقم

ATTACHMENT A TO PETITION

ملحق الائتماس أ

FIREARMS, OTHER WEAPONS, OR AMMUNITION INVENTORY

قائمة الأسلحة النارية والأسلحة الأخرى أو الذخيرة

I, _____, Plaintiff in this Protection from Abuse Action, hereby

(a) state that Defendant used or threatened to use the following firearms, other weapons, or ammunition against Plaintiff or the minor child/ren (include addresses or locations, if known, such as "front seat of blue truck", "gun cabinet", "bedroom closet", etc.):

Firearm/Other Weapon/Ammunition / Location

1. _____ / _____
2. _____ / _____
3. _____ / _____
4. _____ / _____
5. _____ / _____

(b) state that Defendant, to the best of my knowledge or belief, owns or possesses the following firearms, other weapons, or ammunition not set forth in (a) above (include addresses or locations, if known):

Firearm/Other Weapon/Ammunition / Location

1. _____ / _____
2. _____ / _____
3. _____ / _____
4. _____ / _____
5. _____ / _____

أنا، _____، المدعي في قضية الحماية من الإساءة هذه، بموجب،

(أ) أقر بأن المدعى عليه استعمل أو هدد باستعمال الأسلحة النارية والأسلحة الأخرى أو الذخيرة التالية ضد المدعي أو الطفل (الأطفال) القاصر (اذكر العناوين أو المواقع، في حال كنت تعرفها، مثل "المقعد الأمامي للشاحنة الزرقاء"، "خزانة البندقية"، "خزانة غرفة النوم"، الخ.):

الأسلحة النارية/الأسلحة الأخرى/الذخيرة / الموقع

1. _____ / _____
2. _____ / _____
3. _____ / _____
4. _____ / _____
5. _____ / _____

(ب) أقر بأن المدعى عليه، حسب أفضل ما لدي من معلومات وحسب اعتقادي، يمتلك أو بحوزته الأسلحة النارية والأسلحة الأخرى والذخيرة التالية غير المبينة في فقرة (أ) أعلاه (اذكر العناوين أو المواقع، إذا كنت تعرفها):

الأسلحة النارية/الأسلحة الأخرى/الذخيرة / الموقع

1. _____ / _____
2. _____ / _____
3. _____ / _____
4. _____ / _____
5. _____ / _____

(c) request that the court order Defendant to relinquish the following firearms, other weapons, or ammunition (include addresses or locations, if known):

(ج) أطلب أن تأمر المحكمة المدعى عليه بتسليم الأسلحة النارية والأسلحة الأخرى والذخيرة التالية (اذكر العناوين أو المواقع، إذا كنت تعرفها):

Firearm/Other Weapon/Ammunition / Location

الأسلحة النارية/الأسلحة الأخرى/الذخيرة / الموقع

1. _____ / _____
2. _____ / _____
3. _____ / _____
4. _____ / _____
5. _____ / _____

_____ / _____
_____ / _____
_____ / _____
_____ / _____
_____ / _____

All firearms, other weapons, or ammunition owned or possessed by Defendant.

جميع الأسلحة النارية والأسلحة الأخرى والذخيرة التي يمتلكها المدعى عليه أو موجودة في حيازته.

If more space is needed, more sheets may be attached to this document

في حال احتجت إلى مساحة إضافية، يمكنك إلحاق أوراق أخرى بهذه الوثيقة

Name / الاسم _____

Date / التاريخ _____

Notice: This attachment will be withheld from public inspection in accordance with 23 Pa.C.S. §6108(a)(7)(v).
تنبيه: سيتم حجب هذا الملحق عن أنظار العامة طبقاً للمادة 23 Pa.C.S. §6108(a)(7)(v).